



# شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع

## Dhofar Generating Company S.A.O.G

### Board of Directors Resolutions' Disclosure

### الإفصاح عن قرار مجلس الإدارة

Dhofar Generating Company SAOG (the "Company") advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange ('MSX') and the investors' community that it has resolved the following at the meeting of the Board of Directors ("Board") held on the 16 February 2026:

يسرا شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع إحاطة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام بقرارها التالي الذي اتخذته في اجتماع مجلس الإدارة المنعقد في 16 فبراير 2026م:

The Board reviewed and approved the audited financial statements of the Company for the year ended 31 December 2025 along with the Board of Directors' Report, Management Discussions and Analysis report and Corporate Governance Report, and all will be uploaded to Muscat Stock Exchange website.

The board also approved the dividend distribution policy in line with Financial Services Authority circular 3/2025.

اطلع مجلس الإدارة على بيانات الشركة المالية المدققة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025م، كما اطلع على تقرير مجلس الإدارة وتقرير مناقشات وتحليلات الإدارة وتقرير حوكمة الشركات ووافق عليها جميعها ، وسيتم تحميل جميع البيانات أعلاه لموقع بورصة مسقط.

كما وافق المجلس على سياسة توزيع الأرباح بما يتناسب مع تعليمات هيئة الخدمات المالية رقم 3/2025.

مسؤل الإفصاح / Disclosure Officer

